

CV

PD Dr. med. Petra Spornraft-Ragaller

Studium: 1979- 1985 study of human medicine, Ludwig Maximilians-Universität München

Approbation: 12.12.1985 (German official license to practise as a doctor)

Graduation: 2.7. 1987: Ludwig Maximilians-Universität München, magna cum laude

Habilitation (PhD): 31.8.2016: medical faculty Carl Gustav Carus, Technische Universität Dresden

1986- 1989: assistant doctor, Klinik und Poliklinik für Dermatologie, Ludwig Maximilians-Universität München

1989- 1995: assistant doctor, Zentrum für Dermatologie und Andrologie der Justus-Liebig Universität (JLU) Giessen

6.5.1992 exam as a specialist for Dermatology and Venereology, State Chamber of Physicians, Hesse

1995 senior physician, Zentrum für Dermatologie und Andrologie der Justus-Liebig Universität (JLU) Giessen

Since 1996 Klinik und Poliklinik für Dermatologie, Universitätsklinikum Carl Gustav Carus (UKD), Technische Universität Dresden
since 1999 lecturer, responsible for teaching of medical students
since 2000 senior physician
since 2003 head of HIV-and STI-consultation and head of Andrology

Degree for allergology (exam 19.9.1995, State Chamber of Physicians, Saxony) and Andrology (exam 11.4.2000, State Chamber of Physicians, Saxony)

Member of medical societies:

Deutsche STI-Gesellschaft, board member

Deutsche Gesellschaft für Dermatologie (DDG)

Arbeitsgemeinschaft Berufs- und Umweltdermatologie e.V., in der DDG (ABD)

Deutsche Gesellschaft für Allergologie und klinische Immunologie (DGAKI)

Deutsche AIDS-Gesellschaft (DAIG)

Deutsche Gesellschaft für Infektiologie (DGI)

Member of the examination board for Allergology, Chamber of Physicians, Saxony